

隐私政策

Privacy Policy

请阅读此政策，以了解此应用收集的信息以及我们的使用方式。本政策涉及我们所有的应用程序和网站。如果您对此隐私政策有任何疑问，请通过电子邮件与我们联系。

Please read this policy to understand what information this app collects and how we use it. This policy concern all our applications and websites. If you have any questions about this Privacy Policy, please contact us via email.

1.我们收集的信息以及我们如何使用它

Information We Collect and How We Use it

当您使用此应用程序或网站时，我们可能会要求您提供个人信息，例如您的电子邮件地址。我们使用此个人信息与您交流，通知并与您联系。该信息也可能用于调查，阻止或未经授权使用服务的行为。如果我们以与收集目的不同的方式使用此信息，则在使用前我们会征得您的同意。

When you use this app or Web sites, we may ask you to provide personal information, such as your e-mail address. We use this personal information to communicate with you, to inform and take contact with you. The information may also be used in order to investigate, prevent or take action regarding unauthorized use of the Services. If we use this information in a manner different than the purpose for which it was collected, then we will ask for your consent prior to such use.

我们还会收集匿名的非个人信息，例如您的 IP 地址，使用的浏览器类型，浏览器的语言，您的网络请求以及请求的日期和时间。这些信息不能单独识别您的身份。非个人信息可以用于例如营

销，审计，提供或改善我们的服务以及开发新服务。我们也可能使用“cookies”来收集信息。

We also collect anonymous, non-personal information, such as your IP address, the type of browser you use, your browser's language, your web request and the date and time of your request. Such information does not identify you individually. Non-personal information can be used, for example, in marketing, auditing, to provide or to improve our services and also to develop new services. We may also use "cookies" to collect information.

2.用户元数据

User meta data

元数据通常是与用户产生的数据，包含用户创作的作品数据。在使用我们的服务时，我们不会自动收集用户元数据。我们服务中使用的人脸识别等机器学习算法全部基于公开数据集进行研发和改进，并不使用用户产生的元数据。

在少数时候，我们也许会请求用户提供部分元数据帮助我们更好了解用户的实际使用情况，该元数据用于改善我们的服务，这些数据我们都会清晰地向用户说明用途并请求允许。

Metadata is usually technical data that is associated with user generated content. When using our Services, we will not upload or save user meta data without permission. Our apps include some AI based services, like face recognition, all of these services are developed based on

open-data. We do not collect users meta data to develop or improve our algorithm. In some situations, we may ask users to provide with meta data to help us know more about our users. When we need to collect such data, we will clearly tell users how this data will be used and ask users' permissions.

3.信息共享

Information Sharing

除非另有说明，否则除非您允许我们，否则此应用不会与第三方共享您的个人信息。我们仅在以下情况下与第三方共享个人信息：
为了提供您所要求的产品或服务；

我们要求这些各方同意根据我们的指示并遵守本政策处理此类信息；

在其他情况下，例如在法律，法规或诉讼要求时，我们可能会泄露您的个人信息。如果我们确定出于国家安全，执法或其他具有公共重要性的问题而进行披露，我们可能会披露有关您的信息。

Except as noted below, this app does not share your personal information with third parties unless you give us your permission. We only shares personal information with third parties in the following circumstances:

- In order to provide products or services you have requested; ·We require that these parties agree to process such information based on our instructions and in compliance with this policy; ·There are other instances in which we may divulge your personal information, such as when required by law, regulation, or litigation.

We may also disclose information about you if we determine that such disclosure should be made for reasons of national security, law enforcement, or other issues of public importance.

如果此应用参与其部分或全部资产的合并，收购或任何形式的出售，我们将在个人信息被转移并受其他隐私政策约束之前提供通知。

If this app becomes involved in a merger, acquisition, or any form of sale of some or all of its assets, we will provide notice before personal information is transferred and becomes subject to a different privacy policy.

我们可能会与第三方共享某些汇总的非个人信息，例如，搜索特定术语的用户数量，或有多少用户点击了特定广告。

We may share with third parties certain pieces of aggregated, non-personal information, such as the number of users who searched for a particular term for example, or how many users clicked on a particular advertisement.

4.信息安全

Information Security

我们和第三方将采取合理的措施，以防止信息丢失，使用不当，未经授权访问或披露信息。例如，我们的某些服务将使用加密技术（例如 SSL）来保护您的个人信息。但是，您理解并接受（在 Internet 行业中）即使我们和第三方将采取所有可能的安全措施，我们也不能始终保证您的信息是 100% 安全的。

We and third parties will take reasonable measures to prevent the loss, improper use of, unauthorized access to or disclosure of information. For example, some of our Services will use encryption techniques (such as SSL) to protect your personal information. However, you understand and accept that (in the Internet industry) even though we and third parties will take all possible security measures, we cannot always guarantee that your information is 100% secure.

我们采取措施以减少损坏，信息丢失以及未经授权访问或使用信息的风险。但是，这些措施不能提供绝对的信息安全性。我们和第三方对无意披露不承担任何责任。您了解并接受，由于我们无法控制的因素，您访问我们的服务所使用的系统和通信网络可能会失败。

We implement measures to reduce the risks of damage, loss of information and unauthorized access or use of information. However, these measures do not provide absolute information security. We and third parties do not accept liability for unintentional disclosure. You understand and accept that the system and communication network used by you to access our Services may fail due to factors beyond our control.

5.其他

Other

请注意，本隐私政策可能会不时更改。如果我们对政策进行任何重大更改，我们将在我们的网站上发布新政策并更新。如果您对此隐私政策有任何疑问或需要更改个人信息，请随时发送电子邮件给我们。

Please note that this privacy policy may change from time to time. If we make any material changes to our policy, we will post a new policy on our site and update the "last updated" date set forth above. If you have any questions about this privacy policy or if you have to change personal information, please feel free to send email to us.